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número 38  I   maig de 2023  I   eleccions municipals
EL BRUM REPUBLICÀ

VOTA ESQUERRA REPUBLICANA

Fem que passi

Volem que la Selva sigui notícia 

28.03.2027 

L’esport 
està de 
moda

L’Ajuntament de la Selva 
del Camp ha incrementat 
el suport i les inversions
a les entitats esportives.

Per exemple, s’ha cobert 
la pista del Gil Cristià,
s’ha canviat la gespa 
del  camp de futbol
i s’han millorat les mesures  
energètiques 
del pavelló municipal.

www.erclaselvadelcamp.cat

esquerralaselva@gmail.com

@erclaselva

@erclaselva

@esquerralaselvadelcamp

T’expliquem el nostre programa electoral 
amb format de notícies: què passarà durant 
els propers 4 anys si ens votes?

23.05.2024 

Nova depuradora municipal
La Selva del Camp inaugura una depuradora municipal.
Aquesta nova depuradora proporcionarà aigua 
per regar camps i jardins del municipi. 

Les obres per canalitzar l’aigua també s’han fet molt ràpid.
Així, la Selva podrà tenir aigua per regar tot l’any.

Fem que passi

22.11.2026 

L’Ateneu
La junta de l’Ateneu signa un conveni 
amb l’Ajuntament per reformar 
l’edifici històric. 

Després d’anys d’abandonament, 
l’Ateneu es convertirà en l’espai 
de l’Escola de Música i auditori.

Així, des del carrer Major i el nucli 
antic s’oferiran més activitats 
culturals i socials.

Aquest document segueix les pautes 
internacionals de Lectura Fàcil per facilitar-ne la 
comprensió.
El logo LF identifica aquests materials, i l’atorga 
l’Associació Lectura Fàcil (www.lecturafacil.net)
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La consellera de Cultura inaugura el nou espai 
de l’arxiu històric de la Selva del Camp.

El nou espai està situat al carrer del Forn Nou, 
dins del nucli antic de la població,
i té una superfície de 220 metres quadrats.
Fins ara l’arxiu era al mas de l’Hort d’Iglésies, 
i feia anys que s’havia quedat petit.

15.06.2025

El somni d’un parc fluvial
L’Ajuntament ha continuat treballant 
en el projecte al voltant de la riera. 
I ara, ja pots gaudir del parc fluvial.

S’han creat més senders 
i el municipi s’ha convertit 
en un magnífic espai per fer 
excursions i practicar esports.
Tot, de manera respectuosa 
amb el medi natural.

La Selva del Camp és un municipi 
on els veïns i les veïnes
i totes les persones que ens visiten 
poden gaudir de la natura. 

30.06.2024

Benestar 
social

La Regidoria de Benestar Social 
valora de manera positiva
el primer any a l’Ajuntament. 

Des taca la bona gestió dels ajuts 
als serveis d’atenció domiciliària, 
la col·laboració amb Càritas 
i Creu Roja, la resposta ràpida 
a les persones i famílies
que ho necessiten...

També valora que hi ha menys atur i 
feines més dignes.

La Selva es més solidària i social.

11.01.2026 

Més 
habitatges

La Selva crea més habitatges
per abaratir els preus de compra 
i lloguer.
La Regidoria d’Urbanisme i Habitatge
ha defensat mesures com els ajuts 
al lloguer jove, els plans “Okupa”, les 
ajudes a les rehabilitacions
i la millora energètica. 

Els coalcaldes Enric Roberto i Laura 
Girona defensen el dret 
a l’habitatge, i han comentat: 
“Els nostres joves han de poder triar 
on volen viure”.

26.10 2025 

Tradició 
agrària

El mas del l’Hort del Tàrrec 
es converteix en un museu 
sobre tradició agrària de la Selva. 

Inclourà espais perquè 
les associacions i entitats agràries, 
mediambientals i animalistes, 
i els centres educatius 
facin i participin en les activitats. 
 

27.04.2025 

Nou espai per a l’arxiu històric

17.05.2026 

Fem 
safareig! 

L’àrea de Cultura 
de l’Ajuntament 
de la Selva del Camp 
recupera l’espai abandonat 
dels rentadors. 

El projecte l’ha fet 
una arquitecta selvatana, 
i permet unir els rentadors 
amb la plaça de les Pletes
i la muralla de Sant Rafael.
Els rentadors són ara 
un espai obert 
en homenatge a l’aigua,
a les dones i a la feina 
que hi feien.

28.02.2027 

Centenari de la Defensa Agrària
La Defensa Agrària celebra el seu centenari 
i estrena un nou teatre municipal. 

L’any 2023 es van iniciar les obres i, ara, 
el teatre podrà acollir més espectacles.

Les obres s’han fet en col·laboració amb la Generalitat 
i la Diputació.

14.03.2027 

Nou CAP
La Selva del Camp 
estrena un nou CAP
(centre d’atenció primària),
més modern, eficient 
i equipat. 

El nou centre de salut 
és el doble de gran 
que l’anterior.

Fem que passi Fem que passi

2 7
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La consellera de Cultura inaugura el nou espai 
de l’arxiu històric de la Selva del Camp.

El nou espai està situat al carrer del Forn Nou, 
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i té una superfície de 220 metres quadrats.
Fins ara l’arxiu era al mas de l’Hort d’Iglésies, 
i feia anys que s’havia quedat petit.
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I ara, ja pots gaudir del parc fluvial.
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i el municipi s’ha convertit 
en un magnífic espai per fer 
excursions i practicar esports.
Tot, de manera respectuosa 
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on els veïns i les veïnes
i totes les persones que ens visiten 
poden gaudir de la natura. 
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valora de manera positiva
el primer any a l’Ajuntament. 
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feines més dignes.
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“Els nostres joves han de poder triar 
on volen viure”.
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una arquitecta selvatana, 
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14.03.2027 

Nou CAP
La Selva del Camp 
estrena un nou CAP
(centre d’atenció primària),
més modern, eficient 
i equipat. 

El nou centre de salut 
és el doble de gran 
que l’anterior.

Fem que passi Fem que passi

2 7

EL
 B

RU
M 

RE
PU

BL
IC

À
n

ú
m

e
ro

 3
8

  
I 

 m
a

ig
 d

e
 2

0
2

3
  

I 
 e

le
c

c
io

n
s 

m
u

n
ic

ip
a

ls

Fem que passi Fem que passi
02.07.2023

Regidoria de  
la Gent Gran  
i Inclusió

El nou govern selvatà crea 
la Regidoria de la Gent Gran i Inclusió. 
L’objectiu és escoltar 
les seves necessitats i els seus interessos, 
i promoure l’envelliment saludable.

La nova regidoria també ajudarà
les entitats de gent gran.

11.03.2026 

Comunitat 
energètica

La Regidoria de Medi Ambient de l’Ajuntament de la Selva 
del Camp posa en funcionament una comunitat energètica.

Es tracta d’un projecte per crear energia a través de panells solars
ubicats en una zona propera al nucli urbà.
L’energia que generen aquests panells s’utilitzarà 
en els edificis municipals.
Els particulars que ho vulguin també la podran utilitzar.

Energia renovable a baix preu!
 

13.01.2024 

Ca l’Eva i l’Hipòlit, ja és realitat! 

Ja es pot visitar l’espai 
de Ca l’Eva i l’Hipòlit.

Aquest edifici va ser 
el darrer taller actiu 
d’ollers del municipi.

Demana la teva entrada 
a l’oficina de turisme.
Durant la visita coneixeràs 
la tradició dels ollers
a la Selva del Camp.

En un futur, aquest serà 
l’espai de l’escola 
de ceràmica, 
ara ubicada a l’edifici 
del Gil Cristià.

26.11.2023 

La joventut  
sempre 
guanya!

L’Ajuntament de la Selva 
del Camp promou accions 
i activitats per als nois i les noies.

La Comissió de Festes disposa  
d’espais, com el Casal Jove de l’Hort 
d’Iglésies o el centre formatiu 
del Gil Cristià.

19.09.2025 

Transport 
públic

Des del passat dilluns 
una nova línia de bus 
comunica la Selva del Camp 
amb Reus i Tarragona. 

Aquesta nova línia facilitarà 
els desplaçaments entre la Selva
i Tarragona en transport públic. 
L’Ajuntament promou 
una mobilitat més eficient, 
més econòmica i més sostenible.

19.03.2026 

Polígons 
industrials

La bona gestió municipal 
ha permès que els polígons 
industrials creixin i s’hi instal·lin 
més empreses.

Això vol dir que es creen 
més llocs de treball i es recapten més 
impostos per al municipi.

L’Ajuntament també treballa 
perquè la zona industrial 
sigui neta, endreçada i amb indústries 
no contaminants.

12.01.2027 

Recuperació 
de l’antic 
escorxador

La Selva del Camp converteix 
l’antic escorxador municipal 
en una sala polivalent 
per a les entitats i associacions 
del municipi,
per fer-hi més activitats.

La Selva del Camp 
continua sent notícia!

6
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Fem que passi Fem que passi
10.11.2026 

El Vilar, 
més gran

La Residencia Pública El Vilar de la Selva 
del Camp amplia el centre de dia. 

La creació del nou CAP ha permès 
ampliar la residència, 
inaugurada l’any 2023.

El Vilar és un equipament de referència 
a la comarca.

05.08.2025 

Nou Casal 
d’entitats

L’Ajuntament de la Selva obre 
el nou Casal d’entitats del nucli antic. 
Les en titats i associacions podran 
tenir una sala-despatx 
on convocar reunions o treballar.  
El Casal disposa de tots els serveis per 
facilitar la feina i la continuïtat de les 
associacions del poble.

08.06.2025 

Nou accés als polígons 
industrials

Des d’avui, els cotxes i vianants 
ja poden utilitzar el nou accés 
als polígons industrials de la Selva 
per l’avinguda del Progrés.
 
La circulació serà més segura 
i còmode gràcies a la passarel·la que 
hi ha al damunt de la via del tren i a 
la millora del pont. L’accés facilitarà 
també la connexió amb la carretera 
de Vilallonga.

15.05.2024 

Creix el turisme a la Selva del Camp
La Selva del Camp 
ha esdevingut un destí turístic de 
les comarques tarragonines.

L’Ajuntament ha treballat molt 
perquè això fos així. 
Per exemple, ha fet valer 
els productes locals: l’avellana 
i l’oli d’oliva; espais naturals

com el camí del rec, o les rutes 
de senders.

També s’ha de tenir en comte 
que el municipi és 
molt a prop de la platja. 
L’aparcament d’autocaravanes, 
per exemple, també continua 
creixent.

21.08.2025 

Tallers de pagesia
Un grup de voluntaris de la Selva del 
Camp, amb el suport 
de la Regidoria de la Gent Gran, 
ofereix tallers gratuïts 
de pagesia als més petits. 

02.09.2023 

Botigues  
properes

L’Ajuntament de la Selva 
del Camp va crear una campanya 
per defensar el  comerç local. 

Ara, les selvatanes 
i els selvatans compren més 
a les botigues del municipi. 
D’aquesta manera, 
locals fins ara buits 
comencen a tenir activitat.

A més, la Selva disposa 
d’un patrimoni històric local 
important: el Castell 
del Paborde, l’Hort d’Iglésies, 
el recent es trenat centre 
d’interpretació dels ollers, 
o les festes i tradicions 
del municipi.

Aquestes obres s’han pogut fet 
gràcies a les gestions dutes a terme 
en el mandat anterior. L’alcalde i el 
senador republicà 
es van reunir amb la Secretaria 
General d’Infraestructures 
del Ministeri de Transports 
i Mobilitat. 

L’Estat ha subvencionat 
totes les obres.

24.01.2027 

Millores en 
urbanisme

Les obres de la plaça Onze 
de Setembre, carrer Ventura Gassol, 
i Doctor Fleming apropen aquestes
zones a la resta del municipi. 

Els veïns i les veïnes feia temps 
que ho demanaven. 

L’objectiu és difondre l’ofici 
de pagès i fomentar l’estima 
per la terra. 
Els tallers han tingut molt d’èxit, 
i, per això, també s’oferiran 
al jovent del municipi.

4 5
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Fem que passi Fem que passi
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Fem que passi Fem que passi
02.07.2023

Regidoria de  
la Gent Gran  
i Inclusió

El nou govern selvatà crea 
la Regidoria de la Gent Gran i Inclusió. 
L’objectiu és escoltar 
les seves necessitats i els seus interessos, 
i promoure l’envelliment saludable.

La nova regidoria també ajudarà
les entitats de gent gran.
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La Regidoria de Medi Ambient de l’Ajuntament de la Selva 
del Camp posa en funcionament una comunitat energètica.

Es tracta d’un projecte per crear energia a través de panells solars
ubicats en una zona propera al nucli urbà.
L’energia que generen aquests panells s’utilitzarà 
en els edificis municipals.
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Energia renovable a baix preu!
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Ca l’Eva i l’Hipòlit, ja és realitat! 

Ja es pot visitar l’espai 
de Ca l’Eva i l’Hipòlit.

Aquest edifici va ser 
el darrer taller actiu 
d’ollers del municipi.

Demana la teva entrada 
a l’oficina de turisme.
Durant la visita coneixeràs 
la tradició dels ollers
a la Selva del Camp.

En un futur, aquest serà 
l’espai de l’escola 
de ceràmica, 
ara ubicada a l’edifici 
del Gil Cristià.
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guanya!

L’Ajuntament de la Selva 
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i activitats per als nois i les noies.

La Comissió de Festes disposa  
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d’Iglésies o el centre formatiu 
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Transport 
públic

Des del passat dilluns 
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amb Reus i Tarragona. 

Aquesta nova línia facilitarà 
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i Tarragona en transport públic. 
L’Ajuntament promou 
una mobilitat més eficient, 
més econòmica i més sostenible.
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industrials

La bona gestió municipal 
ha permès que els polígons 
industrials creixin i s’hi instal·lin 
més empreses.

Això vol dir que es creen 
més llocs de treball i es recapten més 
impostos per al municipi.

L’Ajuntament també treballa 
perquè la zona industrial 
sigui neta, endreçada i amb indústries 
no contaminants.
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Recuperació 
de l’antic 
escorxador

La Selva del Camp converteix 
l’antic escorxador municipal 
en una sala polivalent 
per a les entitats i associacions 
del municipi,
per fer-hi més activitats.

La Selva del Camp 
continua sent notícia!
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La consellera de Cultura inaugura el nou espai 
de l’arxiu històric de la Selva del Camp.

El nou espai està situat al carrer del Forn Nou, 
dins del nucli antic de la població,
i té una superfície de 220 metres quadrats.
Fins ara l’arxiu era al mas de l’Hort d’Iglésies, 
i feia anys que s’havia quedat petit.

15.06.2025

El somni d’un parc fluvial
L’Ajuntament ha continuat treballant 
en el projecte al voltant de la riera. 
I ara, ja pots gaudir del parc fluvial.

S’han creat més senders 
i el municipi s’ha convertit 
en un magnífic espai per fer 
excursions i practicar esports.
Tot, de manera respectuosa 
amb el medi natural.

La Selva del Camp és un municipi 
on els veïns i les veïnes
i totes les persones que ens visiten 
poden gaudir de la natura. 

30.06.2024

Benestar 
social

La Regidoria de Benestar Social 
valora de manera positiva
el primer any a l’Ajuntament. 

Des taca la bona gestió dels ajuts 
als serveis d’atenció domiciliària, 
la col·laboració amb Càritas 
i Creu Roja, la resposta ràpida 
a les persones i famílies
que ho necessiten...

També valora que hi ha menys atur i 
feines més dignes.

La Selva es més solidària i social.

11.01.2026 

Més 
habitatges

La Selva crea més habitatges
per abaratir els preus de compra 
i lloguer.
La Regidoria d’Urbanisme i Habitatge
ha defensat mesures com els ajuts 
al lloguer jove, els plans “Okupa”, les 
ajudes a les rehabilitacions
i la millora energètica. 

Els coalcaldes Enric Roberto i Laura 
Girona defensen el dret 
a l’habitatge, i han comentat: 
“Els nostres joves han de poder triar 
on volen viure”.

26.10 2025 

Tradició 
agrària

El mas del l’Hort del Tàrrec 
es converteix en un museu 
sobre tradició agrària de la Selva. 

Inclourà espais perquè 
les associacions i entitats agràries, 
mediambientals i animalistes, 
i els centres educatius 
facin i participin en les activitats. 
 

27.04.2025 

Nou espai per a l’arxiu històric

17.05.2026 

Fem 
safareig! 

L’àrea de Cultura 
de l’Ajuntament 
de la Selva del Camp 
recupera l’espai abandonat 
dels rentadors. 

El projecte l’ha fet 
una arquitecta selvatana, 
i permet unir els rentadors 
amb la plaça de les Pletes
i la muralla de Sant Rafael.
Els rentadors són ara 
un espai obert 
en homenatge a l’aigua,
a les dones i a la feina 
que hi feien.

28.02.2027 

Centenari de la Defensa Agrària
La Defensa Agrària celebra el seu centenari 
i estrena un nou teatre municipal. 

L’any 2023 es van iniciar les obres i, ara, 
el teatre podrà acollir més espectacles.

Les obres s’han fet en col·laboració amb la Generalitat 
i la Diputació.

14.03.2027 

Nou CAP
La Selva del Camp 
estrena un nou CAP
(centre d’atenció primària),
més modern, eficient 
i equipat. 

El nou centre de salut 
és el doble de gran 
que l’anterior.

Fem que passi Fem que passi
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Fem que passi Fem que passi
02.07.2023

Regidoria de  
la Gent Gran  
i Inclusió

El nou govern selvatà crea 
la Regidoria de la Gent Gran i Inclusió. 
L’objectiu és escoltar 
les seves necessitats i els seus interessos, 
i promoure l’envelliment saludable.

La nova regidoria també ajudarà
les entitats de gent gran.

11.03.2026 

Comunitat 
energètica

La Regidoria de Medi Ambient de l’Ajuntament de la Selva 
del Camp posa en funcionament una comunitat energètica.

Es tracta d’un projecte per crear energia a través de panells solars
ubicats en una zona propera al nucli urbà.
L’energia que generen aquests panells s’utilitzarà 
en els edificis municipals.
Els particulars que ho vulguin també la podran utilitzar.

Energia renovable a baix preu!
 

13.01.2024 

Ca l’Eva i l’Hipòlit, ja és realitat! 

Ja es pot visitar l’espai 
de Ca l’Eva i l’Hipòlit.

Aquest edifici va ser 
el darrer taller actiu 
d’ollers del municipi.

Demana la teva entrada 
a l’oficina de turisme.
Durant la visita coneixeràs 
la tradició dels ollers
a la Selva del Camp.

En un futur, aquest serà 
l’espai de l’escola 
de ceràmica, 
ara ubicada a l’edifici 
del Gil Cristià.

26.11.2023 

La joventut  
sempre 
guanya!

L’Ajuntament de la Selva 
del Camp promou accions 
i activitats per als nois i les noies.

La Comissió de Festes disposa  
d’espais, com el Casal Jove de l’Hort 
d’Iglésies o el centre formatiu 
del Gil Cristià.

19.09.2025 

Transport 
públic

Des del passat dilluns 
una nova línia de bus 
comunica la Selva del Camp 
amb Reus i Tarragona. 

Aquesta nova línia facilitarà 
els desplaçaments entre la Selva
i Tarragona en transport públic. 
L’Ajuntament promou 
una mobilitat més eficient, 
més econòmica i més sostenible.

19.03.2026 

Polígons 
industrials

La bona gestió municipal 
ha permès que els polígons 
industrials creixin i s’hi instal·lin 
més empreses.

Això vol dir que es creen 
més llocs de treball i es recapten més 
impostos per al municipi.

L’Ajuntament també treballa 
perquè la zona industrial 
sigui neta, endreçada i amb indústries 
no contaminants.

12.01.2027 

Recuperació 
de l’antic 
escorxador

La Selva del Camp converteix 
l’antic escorxador municipal 
en una sala polivalent 
per a les entitats i associacions 
del municipi,
per fer-hi més activitats.

La Selva del Camp 
continua sent notícia!

6
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número 38  I   maig de 2023  I   eleccions municipals
EL BRUM REPUBLICÀ

VOTA ESQUERRA REPUBLICANA

Fem que passi

Volem que la Selva sigui notícia 

28.03.2027 

L’esport 
està de 
moda

L’Ajuntament de la Selva 
del Camp ha incrementat 
el suport i les inversions
a les entitats esportives.

Per exemple, s’ha cobert 
la pista del Gil Cristià,
s’ha canviat la gespa 
del  camp de futbol
i s’han millorat les mesures  
energètiques 
del pavelló municipal.

www.erclaselvadelcamp.cat

esquerralaselva@gmail.com

@erclaselva

@erclaselva

@esquerralaselvadelcamp

T’expliquem el nostre programa electoral 
amb format de notícies: què passarà durant 
els propers 4 anys si ens votes?

23.05.2024 

Nova depuradora municipal
La Selva del Camp inaugura una depuradora municipal.
Aquesta nova depuradora proporcionarà aigua 
per regar camps i jardins del municipi. 

Les obres per canalitzar l’aigua també s’han fet molt ràpid.
Així, la Selva podrà tenir aigua per regar tot l’any.

Fem que passi

22.11.2026 

L’Ateneu
La junta de l’Ateneu signa un conveni 
amb l’Ajuntament per reformar 
l’edifici històric. 

Després d’anys d’abandonament, 
l’Ateneu es convertirà en l’espai 
de l’Escola de Música i auditori.

Així, des del carrer Major i el nucli 
antic s’oferiran més activitats 
culturals i socials.

Aquest document segueix les pautes 
internacionals de Lectura Fàcil per facilitar-ne la 
comprensió.
El logo LF identifica aquests materials, i l’atorga 
l’Associació Lectura Fàcil (www.lecturafacil.net)


